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Bogumiła Tiece

Interpelacja Radnego

Panie Prezydencie,

Zgłosiła się do mnie grupa mieszkańcy ulicy Stoczniowców z problemem dotyczącym 

ruchu samochodów ciężarowych i dostawczych. Ulica Stoczniowców jest ulicą zamkniętą, przy 

wjeździe widnieje znak mówiący o tym, ze jest to tzw. ślepa uliczka. Na końcu niej znajduje się 

firma, która posiada wjazd od ulicy Morskiej oraz bramę wychodzącą na ulice Stoczniowców. 

Brama ta była od jakiegoś czasu otwarta, w skutek czego ,wielu kierowców skracało sobie 

drogę, przejeżdżając z ulicy Morskiej na Franciszkańską właśnie przez ślepą uliczkę 

Stoczniowców. Mieszkańcy dysponują nagraniami i zdjęciami dokumentującymi taki stan 

rzeczy. Na nich widać samochody ciężarowe jeżdżące w/w ulicą. Od pewnego czasu brama 

została zdemontowana zupełnie i teraz przejazd jest całkowicie otwarty. Mieszkańcy mają 

dość uciążliwego ruchu na tej małej i wąskiej ulicy. Proszą o interwencję i doprowadzenie do 

zamknięcia tej ulicy zgodnie ze znakiem, który mówi o braku przejazdu.
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